
 

 

2. KULATÝ STŮL ZÁSTUPCŮ ŠESTÝCH TŘÍD S PANEM ŘEDITELEM 
ZÁPIS 

 
Datum: 7.12. 2009 
 
Zúčastnili se: 
Třetí oko : Nelly, Denisa, Andrea, Kamila 
Zástupci šestých t říd: Nelly, Šimon, Lucka, Míra, Rosťa, Tonda, Denisa, Ondra 
Vedení školy : pan ředitel 
Hosté: paní učitelka Říhová 
 
Program: 
- přivítání, představení 
- shrnutí z minulého setkání 
- představení dnešního programu 
- diskuze a vyjádření pana ředitele 
 
Co se povedlo a ud ělalo od minulého setkání: 
SLUCHÁTKA DO UČEBNY VT - udělána anketa, sluchátka jsou v učebně pro hodiny 
informatiky (zodpovědná Nelly) 
ŠKOLNÍ JÍDELNA - jednou měsíčně jsou nově lívance - paní hospodářka poděkovala Lucii za 
nápad a žáci vyjadřují pozitivní reakce (zodpovědná Lucie) 
SKŘÍŇKY - udělána anketa mezi žáky, podle výsedků ankety byly z katalogu vybrány vhodné 
skříňky. Pan ředitel slíbil, že budou ve škole k dispozici nejpozději do konce března 2010, 
pravděpodobně dříve. (zodpovědní Tonda a  Denisa) 
ŠPATNÝ STAV NĚKTERÝCH LAVIC A ŽIDLÍ - ve třídě označeny špatné lavice velkým 
křížkem ve spolupráci s třídním učitelem (zodpovědný Ondra) 
ZÁJEZD DO LEGOLANDU - Šimon zašel za pí uč Suchánkovou - pojede jako doprovod. Pí 
Kolářova zájezd zorganizuje a povede - doprava je zatím nezařízená, domluví se s pí 
Kolářovou. Kdy se pojede? Nejspíše na jaře - předběžná domluva. 1. Týden - 6. A a 7. Třídy, 
2. Týden - 8. A 9. Třídy (zodpovědný Šimon) 
ZMĚNA ZVONĚNÍ - udělána anketa v celé škole, z které vyšlo, že většina žáků a učitelů chce 
změnit melodie ve zvonění. V anketě byly také dány návrhy na nové písně (zodpovídá Třetí 
oko) 
 
Co se ud ělá do p říštího setkání: 
MÍRA a ROSŤA - zjistí informace v jaké cenové relaci by se měla pořídit síťka na 
pingpongový stůl do středy 9.12. /osobně nebo emailem předají panu řediteli/ 
ONDRA - osloví třídní učitele 2. Stupně, aby o třídnických hodinách označili špatné lavice a 
žídle. Do 27.1. 2009. Dějepis zařídí pan ředitel.  
ANDREA za Třetí oko -  Pan ředitel zjistí info o autorských právech  a jak to funguje technicky 
do 9.1. 2010. Velká diskuze o novém zvonění včetně návrhu na založení školní kapely.  
 
 
 
Nové návrhy a podn ěty: 
- jsou vyskleny dveře od Chováku - co s tím? 
- Denisa - deváťáci, co jdou na st řední školu si vyzkouší n ějaké zam ěstnání  - třeba jeden 
den (např. .kuchařem ve školní jídelně, nebo učit prvňáky apod. pan ředitel - ano, je to 
zajímavé, chtělo by to dopracovat. A mohli by dělat mentory novým šes´tákum až přijdou na 
druhý stupeň (podnět pro šes´táky a třídní).  
- Denisa nápad - šes´táci utvo ří dvojice a vezmou si pá ťáky ve čtveřici a strávili by 
spolu den výuky v šestých t řídách . První krok - anketa mezi šestáky, jestli to chtějí - Rosťa, 
Míra, Šimon, Denisa, Tonda - anketa první týden v lednu - do 9.1. - spolupráce se třídními - 
aby to naznačili páťákům.  


